
Referat Møtesekretariat: Marion Elvrum

Til: Styremedlemmene (styret 2023)

Om: Referat Styremøte tirsdag 10. oktober 2023

Møtetid: Kl. 18:30-20:30 Møtested: Zoom

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine /sign./

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument tilsendes
de faste representantene.

Tilstede: Marion Elvrum, Jon-Emil Steine, Lea Rirsch (for Malin Helgestad), Anna Eick Heide, Stian
Norrud Busch, Silje Lyngby, Lars Magnus Burø, Embla Vegard Aurmo

Ikke tilstede: Fredrik Mathisen Håstein, Eline Grindberg, Trine Lium Aas, Anne Jamgrav Lauve

SAKSLISTE
158/23 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjennes 24.10

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjennes 24.10

159/23 Leder

Innsjekk v/Alle

- Styret har innsjekk

Økonomiansvarlig v/Jon-Emil



- Grunnet jobbsituasjon har Trine sett seg nødt til å trekke seg fra vervet som

økonomiansvarlig. Hun vil fremdeles være det på papiret, men Jon-Emil vil overta delvis

i samarbeid med tidligere leder/økonomiansvarlig Ingrid, som vil ta den daglige driften (i

form av kvitteringsskildringer og bokføring osv.). Alt av økonomiske valg og bruk av

penger må tas med Jon-Emil, da han overtar selve ansvaret.

Redaksjonen v/Jon-Emil

- Styret diskuterer redaksjonen.

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil

- Budjsett & regnskap

- Vedtekter

160/23 Nestleder

Allmøte - Promo for verv?

- Kunne kanskje vært lurt å promotere for vervene våre før allmøtet sånn for å øke

engasjementet for å stille til verv. Dette er viktig slik at vi gjør skikkelig, sånn at flere

stiller og ikke bare de vi allerede tenker at kommer til å stille.

- Takeovers på IG kan oppleves som masete (noe vi har fått feedback på før), så kanskje

bør vi heller kjøre innlegg med hva de ulike rollene innebærer. Kanskje bør vi også

komprimere med å gruppere verv slik at det ikke blir så ALT for mange poster.

- Legger inn en oversikt på Slack under “kontor” med info om hvordan dette blir med

tanke på hvem/hva/hvordan/når !

Oppdatering av tiden fremover v/Marion

- Allmøte!!!

161/23 Økonomiansvarlig

Budsjett 2023



- Vi har fått en del midler av SiT i år som MÅ brukes opp i løpet av høsten. Dette vil si at

vi må kjøpe inn ting vi har søkt midler om nå, selv om de kanskje ikke skal benyttes før

til neste år.

- Anna får i ansvar å kjøpe inn Kubb, badminton og spikeball, og har et budsjett på 1500 kr

til dete.

- KosKom har fått 300 kr til å kjøpe lykkehjul, Lars Magnus hører med komiteen om noen

der kan kjøpe dette.

- Ekstra til kontoret i form av servietter, kopper, kaffe, fat o.l. Ligger på 750 kr, og Marion

tar ansvar for dette.

- Lektur har fått 1800 kr til å kjøpe inn gassprimus.

- Det er og en muligeht til å finne midler til volleyballen og fotballen om det er behov for

dette.

- I tillegg bør alle tenke gjennom om det er noe man trenger penger til i de respektive

komiteene.

Budsjett 2024

- På neste styremøte skal man være ferdige med budsjett for 2024, så dette kommer til å bli

en tidkrevende post på dette møtet. Før den tid kommer Jon-Emil til å gjøre litt

grovarbeid på dette, men alle som har komiteer må se litt på budsjettet fra i år og tenke

over om noe bør endres (i form av poster som ikke må være der, noe som skulle vært lagt

til, tall som er for høye/lave og om man har fått spons fra osv.)

Medlemsgensere, pins og daljer

- Til neste møte må det skaffes en oversikt over hvor mye gensere(medlemsgensere og

eventuelle komitégensere), pins og daljer som finnes på kontoret og på lageret - Marion

får ansvar for dette. Dette for at vi skal vite hvro mye vi skal budsjettere med på utgifter

til dette til neste år.

Oppdatering av tiden fremover v/Trine

- Budjsett for neste år

- Regnskap som skal presenteres på allmøtet.



162/23 Arrangementsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Lea

Oppdatering på Halloween, Oktoberfest og Åre

- Halloween: Per møte 10.10 er det solgt 105 av 140 billetter (per 16.10 er det utsolgt!!!).

Arrkom er i kontinuerlig samtale med Spanskrøret og Salt, og det åpnes nå for pluss en

for medlemmene. Arrkom arrangerer kakemandag 16.10 for å dele ut bånd fra Havet som

inngangsbilletter.

- Oktoberfest: Dette er bare et lite arrangement med gratis påmelding. Kjører felles vors

først før man drar på Studio. Per 10.10 har det vært lite promo, så det er få påmeldte, men

man håper det tar seg opp etter hvert.

- Åre: Har solgt 173 billetter, og det betyr at vi har igjen noen. Kanskje bør vi vurdere å

kutte til 175, men dette kan gi problemer med bussene hvor det er 50 plasser per buss.

Foreslås å høre med Nutrix og Psykologi som også skal til Åre på samme tid om de kan

dele busser med oss.

163/23 Sosialansvarlig

Tidligere arrangementer

- Har siden sist arrangert hyggekveld på Mormors, hvorpå 30 møtte opp og det var god

stemning. Ønskelig å fortsette med dette. Og så har man og arrangert Cavasøndag som

også ble et bra arrangement.

Fremtidige arrangementer

- Spooky Kveld: Utskjæring av gresskar, litt lett servering av kjeks etc. og høre på

Halloween relatert musikk.

- Erudiopils!

Sosialt med styret

- Ikke planlagt noe etter dette møte.

Hyttetur!



- Har funnet en hytte vi kan leie, deler informasjon i Messengergruppa. Denne hytta

medfører at vi må leie bil på Hyre, men det skal gå fint.

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus

- Få komiteen til å funke av seg selv.

164/23 Fagansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Embla

- Seminar og quiz neste uke.

165/23 Informasjonsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Eline

- Ikke til stede, spørsmål tas på Slack

166/23 Grafisk

Publisering av Ugleposten v/Stian

- Oppdatert det som skal til, og gir ut så fort alt er good.

Oppdatering av tiden fremover v/Stian

- Fortsette grafisk og få ut Ugleposten

167/23 Aktivitetsansvarlig

Oppdatering av tiden fremover v/Silje

- Aktivitetsgruppene går bra (håndball går bedre enn noen gang), så bare fortsette som før.

168/23 Redaktør

Oppdatering av tiden fremover v/Anne

- Ikke tilstede, send eventuelle spørsmål på Slack



169/23 Faddersjefer

Oppdatering av tiden fremover v/Anna og Fredrik

- Rolig, prøver å finne noen som kan ta over vervene

170/23 Eventuelt

Studentundersøkelse om seksuell trakassering v/Jon-Emil

- Dette er forskning innad fra NTNU. I tillegg er det et viktig tema, så det ble enighet om at

dersom vi finner plass i promokalenderen så ønsker vi å promotere dette.

Eventuelt v/alle

- N/A

Møteplan v/alle

- Vedtektsmøte søndag 15.10 kl 16:00.

- Neste styremøte blir 24.10 kl 18:00 (OBS tid!). Deretter setter man en tentativ dato til

07.11 kl 18:00, med forbehold om at dette endres på neste møte.

Møteevaluering v/alle

- Vi har vært imponerende effektive.

- Det at leder glemmer møteevalueringspunktet før han hever møtet er kritikkverdig.

Møte hevet: 19:58


